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Vyjašili sme sa na školskom karnevale

Posledný deň pred prázdninami každý netrpez- 
livo odrátava minúty. A čas sa vlečie akoby sa 
mu nechcelo... My všetci by sme už najradšej 
boli za bránami školy. 

Piatok bol posledný školský deň, od pondel-
ka začínali jarné prázdniny. Fašiangy boli  
v plnom prúde, tak sme sa rozhodli, že by sme 
do tohto pochmúrneho a zamračeného času 
vniesli aj my niečo pestré a veselé. Karneval, 
to je ono!

Príprav sa chopili deviataci. S pomocou ôsma-
kov vyrobili farebné papierové reťaze, dali do-
kopy hudbu, vymysleli pre decká súťaže a od 
Starostlivých medvedíkov si požičali kostýmy. 
A veselica mohla začať! Nešlo o to, kto bude 
mať najkrajšiu masku, chceli sme sa len dob-
re zabaviť, zatancovať si, usmievať sa na seba 
a mať sa fajn. Veď škola nie je len o tom, že 
sedíme v triedach...
Snáď sa podobná akcia podarí aj o rok. 

HD

     Aj my chceme súťažiť

     Deviatacká partia v plnej karnevalovej paráde

Deviatačku Magdalénu „Megi“ Žákovú 
by ste spoznali aj podľa toho, že všade, 
kam sa pohne, má so sebou knihu. Hla-
va zaborená medzi stránkami a myšlienky 
rozlietané v úplne inom časopriestore... 
Megi nie je len taký obyčajný „knihomoľ“. 
Okrem toho, že knižkami žije, literárne 
minidielka aj tvorí. Spod jej pera vychád-
zajú zaujímavé básne...

Zimné deti

Na rýchlej rieke
topí sa ľad

čo krotil zimy
neskrotný hlad

Po hladine vlnky
ticho si blúdia
ako vo svete

všetci my ľudia

Nemali sme driemať 
pod chrániacim ľadom
nemal nás kto brániť

pred krutým zimy chladom

Hľadali sme preto 
všetkých tých iných

čo by sme poslali 
do večerov zimných

Pri ohni zostal
dostatok miesta
na nepotrebné
súcitné gestá

Akoby jedno 
chápavé slovo

vrátilo to
čo kedysi bolo

Prečo teda plakať 
nad dieťaťom zimy

veď jedine my
sme boli tými

Kto poslal ich hľadať
ten letný deň

či to bol všetko 
iba môj sen?

Magdaléna Žáková, 9. ročník

Brány fantázie 
dokorán...
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Vesmírne tajomstvá

Keď sa nám večer ešte nechce spať, nazrieme 
cez okno, oči zdvihneme k nebu a uvidíme 
oblohu posypanú množstvom trblietavých 
hviezd. Detičky z MŠ mali možnosť vyletieť na 
imaginárnej rakete, spolu s malým princom 
do vesmíru. Spoznali, že naším vesmírnym 
domovom je malá modrá guľa nazývaná Zem. 

Tiež sa veľa dozvedeli o hviezdach, ktoré máme 
možnosť vidieť na oblohe. Najbližšia hviezda je 
Slnko. Jej svetlo zaplavuje oblohu. Iné hviez-
dy vidíme len vtedy, keď je Slnko za obzorom  
a obloha je temná. Vo hvezdárni v Hlohovci  
sa deti hravou formou naučili niečo o slnečnej 
sústave, o planétach , kométach a pod. 

Zistili sme, že by sme boli veľmi smutní, keby 
sme z rakety vystúpili na Marse. Márne by sme 
hľadali kvietky, stromy a nejakých kamarátov, 
preto sme radšej vystúpili až u nás doma, na 
našej modrej planéte. Sme radi, že sme spozna-
li toľko vesmírnych tajomstiev.

 Zuzana Kureková      

Milí rodičia a priatelia školy!

Opäť je tu čas, kedy sa každý z vás môže roz-
hodnúť, komu poukáže 2 % daní zo svojho 
príjmu. Rodičovské združenie pri ZŠ s MŠ 
Jaslovské Bohunice je aj pre tohtoročné obdo-
bie zaregistrované v zozname prijímateľov 2 % 
daní v Notárskom centrálnom registri .  
Požiadajte zamestnávateľa, aby vám vystavil 
tlačivo Potvrdenie o zaplatení dane. Vypíšte 
vaše údaje vo Vyhlásení (priezvisko, meno, 
rodné číslo, adresu, sumu a dátum) a po odo-
vzdaní priamo na Daňovom úrade v Trnave, 
alebo do školy, ktorá tlačivá doručí hromadne 

daňovému úradu, už nič nebráni tomu, aby 
mohla byť takto vyzbieraná čiastka použitá na 
skvalitnenie výchovno-vzdelávacieho procesu 
školy vrátane akcií ako je škola v prírode, ly-
žiarsky výcvik, plavecký výcvik a iné. Termín 
odovzdania je 29.apríl 2014.

Vzor tlačiva respektíve bližšie informácie je 
možné získať na stránke školy www.jaslovske-
bohunice.edupage.org alebo na telefónnom 
čísle školy 033/55 92 403 (p. Radošovská).

V mene našich detí ďakujeme!
RZ pri ZŠ Jaslovské Bohunice 

Darujte 2% z dane Vtipne na hodinách
Učiteľ: XY, čo stále robíš tie grimasy? 
XY: Suším si zuby. 

Žiaci na hodine biológie preberajú zá-
kladné živiny – bielkoviny, tuky, cukry.  
Žiaci si mali doma pripraviť jedálny lís-
tok a potom diskutovať o zložení potra-
vín. 
Žiak: Ja som mal zemiaky a „šniclu“ a ... 
(vymenuje toho ešte veľmi veľa)
Učiteľ: Výborne, len nám pripomeň,  
s čím si mal ten rezeň.
Žiak: Ale ja som nemal rezeň!!!
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Karneval v MŠ
V piatok 21.2. bolo v našej MŠ veľmi 
veselo. Detičky prišiel zabaviť ich ka-
marát šaško. Samozrejme, mal nato tú 
správnu príležitosť – veď bol karneval. 
Netrpezlivo naňho čakali princezné, 
víly, roboti, kovboji, vojaci, včielky, ča-
rodejnice, spider – man, macko Pooh, 
a mnoho iných rozprávkových bytos-
tí, aby sa spoločne zabávali pri speve 
a tanci. Nechýbal karnevalový vláčik 
a ani súťaže. Na záver dostali detič-
ky sladkú odmenu a vrátili sa späť  
z rozprávky.
Viac foto www.jaslovskebohunice.edu-
page.org

 Zuzana Kureková      
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Sadli sme si do ministerských kresiel
Naši ôsmaci s deviatakmi si mohli vyskúšať, či 
sú ministerské či poslanecké kreslá dostatočne 
pohodlné. Samozrejme, do Bratislavy nemerali 
cestu len kvôli tomu. V rámci občianskej vý-
chovy a dejepisu absolvovali exkurziu do úra-
du vlády a parlamentu. 
Na začiatku boli možno niektorí spokojní len 
s tým, že nemusia sedieť v škole, ale napokon 
odchádzali všetci s maximálne dobrým po-
citom, že niečo nové videli, počuli, naučili sa  
a zažili. 
Nečakanému stretnutiu s pánmi poslancami 
Matovičom a Hraškom sa decká potešili, ale 
keď ich vzali do kinosály a dali žiakom priestor 
na ich otázky, bola „ruka v rukáve“. Ako inak, 
jedna z prvých otázok bola, koľko zarábajú. 
Familiárnosť, otvorenosť, vtipkovanie – decká 
sa chytili a beseda sa poriadne natiahla. Nič 
to, nikomu to neprekážalo, veď nie každý deň 
debatujete s politikom. Treba pochváliť žiakov 
– ich otázky boli aktuálne, k veci, premyslené, 
dokázali pozorne počúvať a bezprostredne  
reagovať.

Bárs by sme takýchto zaujímavých akcií a šťast-
ných náhod zažívali čo najviac!

Ako to vidia ôsmaci:

Dominika Žemlová: Táto exkurzia sa mi pá-
čila asi zo všetkých najviac. Dozvedela som sa 
veľa nových vecí. Veľmi sa mi páčilo, že sme 
mohli byť na miestach, kde bývajú známe 
osobnosti. Mali sme šťastie, lebo sme sa stret-
li s poslancami Matovičom a Hraškom. Bola  

     Vcelku pohodlné sedenie

    Super exkurzia



s nimi sranda a pán Matovič hrozne tvrdo roz-
prával. Typický Trnavčan. 

Marcel Lackovič: Na Úrade vlády sa mi naj-
viac páčil ružový salónik, lebo som sedel na 
Ficovom mieste. Keď sme prešli do sály, kde 
zasadali ministri, náhodne som si sadol na 
miesto ministra ŠKOSLTVA, vedy , výskumu 
a športu. Potom si zo mňa všetci robili sran-
du, že vraj prečo som učiteľom nezvýšil platy. 
Odpovedal som im veľmi jednoducho: „Lebo 
neposlúchajú!“
Pred vstupom do parlamentu sme sa rozprá-
vali s moderátormi TV JOJ. Spolužiak im po-
vedal, aby nás natočili a my sme sa objavili vo 
večerných správach!
Na exkurzii sa mi najviac páčilo, že sme sa roz-
právali s poslancami. 

Alexandra Mrvová: Najviac sa mi páčilo v Ná-
rodnej rade Slovenskej republiky. Stretli sme 
tam dvoch poslancov . Namiesto nášho sprie-
vodcu nám dal výklad pán Igor Matovič. Bol 
trochu dlhý, ale veľmi zaujímavý. 
Mohli sme si posadať na miesta, kde sedia zná-
mi poslanci. Samozrejme, čestné miesto tam 
mal aj prezident, o to bol najväčší záujem. 

Adela Zemková: Piatková exkurzia sa mi 
veľmi páčila. Ako prvé sme mali namierené 
na Úrad vlády SR. Sprievodcovia boli milí  
a ochotne nám priblížili minulosť i prítomnosť 
budovy. Zrkadlová sieň bola veľmi zaujímavá, 
rovnako tak aj farebné salóniky. 
Ďalšia cesta smerovala do parlamentu. Do  
vnútra sme prechádzali cez detektor kovov.  
Potom sme sa všetci počkali a sprievodca mo-
hol začať svoj výklad. Ibaže cestu nám „skríži-
li“ páni poslanci. Boli ochotní na všetko nám 
odpovedať. Najviac ma pobavil názor pána 
Matoviča na to, kto by mal vyhrať prezidentské 
voľby – vrece zemiakov!
Po besede s poslancami nás sprievodca zavie-

dol do rokovacej siene a potom k buste Hurba-
na, kde dokončil výklad a mohli sme ísť spo-
kojní domov.    

Sára Magulová: Mne sa páčilo. Bola to pre 
mňa najzaujímavejšia exkurzia. Predtým som 

sa vôbec nezaujímala o veci súvisiace s parla-
mentom. Ale keď nám o tom začal pán Mato-
vič rozprávať, tak sa mi to zdalo veľmi zaujíma-
vé. Porozprával nám, ako to tam všetko chodí. 
Veľa vecí som pochopila lepšie ako v škole.  
        HD
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     Na návšteve u politikov

Už pripravujeme 
nový školský rok

Prvým krokom pre zahájenie nového školské-
ho roka je získať náhradu za odchádzajúcich 
deviatakov - zapísať nových prváčikov. Zápis 
pre budúci školský rok 2014/15 sa uskutočnil 
v dňoch 22. a 23. januára 2014 a prišlo naň  
28 detí, ktoré k 1. septembru dosiahnu vek 
šesť rokov. Jeden má odklad povinnej škol-
skej dochádzky o jeden školský rok a s ďalšími 
by sme sa mali stretnúť 2. septembra 2014 na  
slávnostnom otvorení nového školského roku. 
Keďže zapísaných máme 27 prváčikov, je isté, 
že aj v budúcom školskom roku budeme mať 
dve prvé triedy a celkový počet žiakov školy by 
mal opäť narásť. Trend nárastu počtu obyva-
teľov obce Jaslovské Bohunice je perspektívou 
aj pre budúcnosť našej základnej aj materskej 
školy. 

Mgr. Pavol Kaššák      Zatiaľ škôlkar, onedlho prváčik
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Bohunickí experti
Prednedávnom sa naši žiaci zapojili do celoslo-
venskej vedomostnej súťaže EXPERT geniality 
show, ktorá bola určená deckám základných  
a stredných škôl. Tento ročník sa do súťaže 
zapojilo 8528 žiakov zo 408 škôl z celého Slo-
venska. Tí naši sa v takomto mori súťaženiach-
tivých nestratili a zabodovali. 
Každý žiak bol zaradený do kategórie podľa 
ročníka. Z piatich ponúknutých tém si po  
zhliadnutí otázok vybral dve. Ku každej otázke 
boli na výber  4 možné odpovede, z ktorých 
bola len jediná správna. Pri každej odpovedi 
mohol označiť aj voľbu „Som si istý“, a tak zís-
kať nejaké body navyše.  

Ponúkame malú ukážku otázok...

Téma: Spoločnosť kedysi a dnes
Majster Pavol z Levoče bol jedným z najvý-
znamnejších umelcov tvoriacich na území Slo-
venska. Najväčšie uznanie a slávu si získal jeho 
obrovský krídlový oltár. V akom slohu Majster 
Pavol tvoril? 
A) V gotickom B) V barokovom 
C) V románskom D) V renesančnom

Slováci sa v roku 2004 stali občanmi Európskej 
únie. Získali tak možnosť podieľať sa na chode 
európskej politiky. O zložení ktorého orgánu EÚ 
rozhodujú priamo aj slovenskí občania? 
A) Európskeho súdu  
B) Európskej komisie 
C) Európskej rady 
D) Európskeho parlamentu

Téma: Svetobežník
Kriváň je symbolom Slovenska. Je vyobrazený 
na slovenských centových minciach. Ktorý fak-
tor najviac ovplyvnil jeho vzhľad? 
A) dážď  B) vietor  
C) ľadovec D) sopečná činnosť

V ktorej možnosti je pri potravine nesprávne 
uvedená krajina jej pôvodu? 
A) kakao - Afrika B) zemiaky – Amerika 
C) káva – Afrika D) kapusta – Európa

Z našich žiakov sa najlepšie darilo ôsmakovi 
Andrejovi Bartošovičovi. V téme Tajomstvá 
prírody získal vo svojej kategórii vynikajúce  
7. miesto! Odteraz sa hrdí titulom TOP-expert. 
V celkovom poradí si svojimi vedomosťami 
vysúťažil 46. miesto. Okrem diplomu získal 
Andrej ako cenu aj zaujímavú spoločenskú 
hru. 
Dobre si viedli aj siedmak Richard Bubán –  
v téme Mozgolamy získal medzi všetkými sú-
ťažiacimi siedmakmi 68. miesto a ôsmak Matej 
Fitoš v téme Bity, bajty, technológie obsadil vo 
svojej kategórii 72. priečku. Chlapcom blaho-
želáme a želáme aj do budúcnosti veľa úspe-
chov. Vďaka patrí aj rodičovskej rade, ktorá 
žiakov v takýchto aktivitách veľmi podporuje  
a finančne pomáha pri vykrytí štartovného. 

HD

Zimné olympijské hry sa skončili. Pre Slo-
vensko nie príliš úspešne. 
Atmosféru olympijského súťaženia sme 
si vyskúšali aj my druháci. Na matemati-
ke! Riešili sme olympijské príklady. To len 
bola radosť, keď nám pani učiteľka začala 
rozdávať medaily. Boli zlaté, strieborné aj 
bronzové. Vyhrali sme všetci. Bol to super 
pocit mať na krku „placku“ a cítiť sa ako 
víťaz.

Druháci a p. uč. Neštická

Ako sa darí našim MAKSÁČOM?
Ako sme už v ostatných číslach uvádzali, naši 
žiaci sa zapojili do celoslovenskej matematickej 
súťaže MAKS. Súťaž má 5 kôl, práve prebieha 
štvrté. Cieľom súťaže je predovšetkým rozvíjať 

myslenie a kreativitu našich detí. Zdá sa, že aj 
myslenie a riešenie matematických „orieškov“ 
môže prinášať potešenie.      
    

Po treťom súťažnom kole si naši žiaci aj naďalej držia dobré pozície.    
    

Meno a priezvisko žiaka Trieda Miesto v kraji Miesto v SR
Branislav Bubán 5. roč. 1. – 10. 1. – 124.
Sára Bubánová 5. roč. 11. – 14. 145. – 170.
Richard Bubán 7.A 13. 121. – 131.
Patrik Sýkora 7.B 35. 339. – 341.
Barbora Rapantová, Natália Švecová 7.B 10. 107. – 117.
Marcel Lackovič 8. roč. 3. 37. – 62.
Lucia Lackovičová 9. roč. 1. 21. – 22.

Len tak ďalej!             HD   
    

Narodeniny, svadba, Silvester... Automatic-
ky nám všade ponúknu pohárik. Dať si ale-
bo odmietnuť? Ako sa k problému s menom 
ALKOHOL stavajú naši deviataci? 

• Ja osobne alkohol nepijem, stránim sa ho. 
Dám si maximálne prípitok, aj to len tak-
-tak. Môj názor je ten, že problém sa dá 
vždy vyriešiť aj inak, ako utápať svoj žiaľ  
v alkohole. V tomto je mi vzorom môj brat. 
On nepije vôbec. Ani  kvapku. 
Okolo mňa je veľa mladých, aj kamarátov, 
ktorí namiesto toho, aby išli von, hrať futbal 
alebo niečo podobné, idú si kúpiť fľašu a ci-
garety. Som rád, že mám pevnú vôľu.  

• Nehovorím, že som nikdy neskúšala, ale 
alkoholik nie som. Alkohol mi nechutí. Na-
najvýš si dám nejaký likér, aj to, len keď sme 
niekde na návšteve. Nepochopím ľudí, ktorí 
sú od alkoholu závislí. Moji spolužiaci vedia, 
o čom je reč. Niektorí sú v téme ALKOHOL 
doma. Neviem, čo je na tom také super? Ak 

si niekto dá, aby sa dostal do nálady, tak OK, 
dajme tomu... Ale aby som išla v piatok von, 
zoťala sa a ani nevedela, ako prídem domov, 
to už je trocha dosť. Neraz išli opití po ces-
te, neraz spali v parku na lavičke... Asi im to 
robí radosť. Podľa ich slov sú abstinenti, ale 
podľa mňa skôr klamári! Neviem, či to rodi-
čia nevidia alebo necítia. Keby som ja prišla 
v takom stave...

• Už som ochutnala alkohol. Prvý krát to 
bolo niekedy na Silvestra. Slávnostné priví-
tanie Nového roka štamperlíkom. Keď som 
si odpila (pila som ho zrejme ako vodu), 
mala som v hrdle divný pocit a jazyk to tiež 
nehodnotil najlepšie. Vtedy som usúdila, že 
mi alkohol asi chutiť nebude. Povedala som 
niečo v zmysle: „Fuj, to je hnus!“ Netvrdím, 
že som v živote vypila len jeden pohárik. 
Viem, ako chutí víno, pivo... Tieto nápoje si 
ma však stále nezískali na svoju stranu. 

HD

Čo si myslím o...

Trocha iné 
olympijské hryV škole majú malovať, a tak sa pani učiteľka 

pýta: - No tak nám povedz Dežko, tvoj ocinko 
je maliar, ako by si to tu vymaľoval?
Dežinko:
- No tak, sem by som nasral hnedú, sem by som 
prdol zelenú a tamto by som mrdol modrú.
No tak, to snaď nie je možné, ako to ten Dežko 
rozpráva: - Zavolaj mi ocinka do školy.
Učiteľka:
- Pozrite sa, ja som sa vášho syna pýtala, ako by 
to tu vymaľoval a on mi povedal toto.
- Toto, že vám vážne povedal?
Ocko sa otočí k Dežinkovi a hovorí mu:
- Ty debil, veď by to tu bolo moc tmavé!

Vtip



Každý rok tajne závidíme siedmakom, že si 
na pár dní dajú pohov od učebníc a zošitov  
a vymenia ich za omnoho lepšiu zábavu – ly-
žovanie. Pre niektorých to bola na lyžiach 
premiéra, iní zdokonaľovali svoje lyžiarske 
schopnosti, no každopádne to bol pre každého 
jedného nezabudnuteľný zážitok. Školská lyžo-
vačka zostáva v pamäti veľmi, veľmi dlho...
A čo na to naši siedmaci? Ako hodnotia oni 
svoj pobyt na horách? Veď šesť krásnych febru-
árových dní (od 15. do 20.2.2014), ktoré strávi-
li v Jasenskej Doline pri  Martine, v nich určite 
dodnes rezonuje...

Soňa Krajčovičová:  Školská lyžovačka bola 
veľmi dobrá. Naučila som sa lyžovať, aj keď 
to bolo zo začiatku ťažké. Vedela som to už za 

tri dni. No prvých päť dní som chodila len na 
malý vlek, lebo na veľký som sa bála. Ale nako-
niec, posledný deň, ako sme odchádzali, sme 
ešte dve hodiny boli lyžovať. S kamarátkami 
som sa odvážila na veľký vlek! Dole som išla v 
kamoškinej stope. Zvládla som to trikrát a ani 
raz som nespadla. Nakoniec som od pána ri-
aditeľa pri odovzdávaní diplomov dostala po-
chvalu, že som bola vytrvalá a trpezlivá. A uči-
telia boli na mňa hrdí, že som si trúfla na veľký 
vlek a že som to zvládla. Výborná lyžovačka!

Viliam Vrbovský:  Naučil som sa lyžovať. Po 
dvoch dňoch som išiel ako drak. Lyžovať ma 
bavilo. Na posledné dva dni sme išli zo štyris-
tovky. Som na seba hrdý!

Natália Švecová:  Jeden 
z mojich zážitkov bol aj 
ten, keď som išla dolu 
svahom, skoro som na-

brala pani učiteľku Lehutovú. Našťastie ne-
spadla, ale potom dole mi dala paličkou po 
prilbe :-)

Lucia Grácová:  Začiatkom roka som sa do-
zvedela, že pôjdem na lyžiarsky výcvik. Ako 
sa deň D blížil, prichádzali obavy. ...zo snehu... 
Čím bližšie bol náš termín, tým bolo teplejšie. 
Hoci bol január, teploty boli vysoké a snehu 
málo. V hlave nám kolovali obavy: „Pôjdeme 
alebo nie?“ Každý deň som sledovala počasie 
a výšku snehu na horách. Nakoniec prišiel 
náš deň a my sme zrazu sedeli v autobuse  
plnom detí a lyží. Pocit to bol neopísateľný. 
Po príchode do cieľa nastal čas vyraziť na lyže. 
Najprv malý tréning a potom prišla chvíľa na 
vlek. Po malých pádoch som sa dopracovala 
k ozajstnému lyžovaniu. Najkrajší pocit som 
mala, keď som po krátkom tréningu zvládla 
dovtedy nezdolateľný svah.    
         HD
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Zalyžovali si, aj keď počasie ohlasovalo jar

    Všetci pekne na lyžiach

    Začiatky boli ťažké, ale nakoniec to bolo fajn Sneh sme mali len na svahu
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Športové okienko
Začiatok kalendárneho roka sa niesol v zna-
mení školských športových súťaží v takých 
športoch, ktoré môžeme označiť ako typicky 
halové - stolný tenis, basketbal, volejbal a vy-
bíjaná. Vo všetkých sme mali svoje zastúpenie  
a siahali sme po tých najvyšších métach.

Stolný tenis

Po postupe našich žiakov aj žiačok z prvých 
miest v skupinách sme bojovali o majstra 
okresu. Žiačky v zložení Martina Čápková, 
Alexandra Hetešová, Lucia Čapkovičová a Alž-
beta Remenárová sa stali majsterkami okresu  
a postúpili na majstrovstvá kraja. Tu po trochu 
smolnom žrebe (v skupine sme mali neskor-
šieho víťaza - žiačky z Veľkej Mače), sme ob-
sadili konečné 5. miesto čo je zatiaľ historický 
úspech.
Žiaci v bojoch o majstra okresu podľahli ZŠ 
Spartakovská Trnava  a obsadili konečné dru-
hé miesto. Vybojovali ho Martin Matovič, Pat-
rik Sýkora a Tomáš Hyža.

Stolnotenisový turnaj Trakovická loptička sa 
konal v termíne, kedy sa naši siedmaci zúčast-
nili lyžiarskeho kurzu, a preto sme nemohli 
nastúpiť v plnej sile. Šancu dostali mladí. Do 
bojov o medaily postúpila  piatačka Lucia Čap-
kovičová a obsadila konečné 4. miesto. Súťa-
žilo sa bez rozdielu veku a jej umiestnenie je 
prísľubom do budúcna.

Basketbal

Žiaci našej školy prekvapili v bojoch o maj-
stra okresu v basketbale. Vyhrali skupinu  
a postúpili do bojov o medaily. Po slušnom 
výkone sme  nakoniec obsadili  tretiu priečku.  
Z vidieckych škôl sme skončili najvyššie.

Volejbal

Tento šport sa na našej škole teší veľkej obľube. 
Vo februári a marci prebehli turnaje v skupi-
nách o postup do okresného finále. Po veľmi 
dobrých výkonoch dievčatá aj chlapci obsadili 

2. miesta v skupinách a čakajú ich zápasy o 4. – 
6. miesto. Podľa predvádzanej hry sa prítomní 
zhodli, že zápasy chlapcov so ZŠ Kornela Ma-
hra Trnava a dievčat so ZŠ Boleráz boli pred-
časným finále. Žiaľ, postúpiť mohol iba jeden  
a tento rok to našim nevyšlo.

Vybíjaná 

Vybíjaná je v  kalendári školských súťaží vypí-
saná iba pre dievčatá piateho a šiesteho roční-
ka. Je to výborný šport na rozvoj všestranných  
pohybových schopností  detí a tiež prípravou 
na iné loptové hry, a tak sme naše baby do 
okresnej súťaže prihlásili. Dňa 11. marca sme 
cestovali pre nás netradičným smerom - do 
Smoleníc, kde náš čakali zápasy s domácimi ži-
ačkami, Bolerázom a Dolnou Krupou. Dievča-
tá svojim výkonom milo prekvapili a bez straty 
bodu postúpili ako víťazky skupiny do bojov  
o majstra okresu. Dievčatá, držíme palce!

Mgr. Pavol Kaššák

12. marec – tento deň mali deviataci v kalen-
dári označený asi už od začiatku školského 
roka. Každý rok v marci sú žiaci deviateho roč-
níka testovaní zo slovenského jazyka a literatú-
ry a z matematiky. Týka sa to nielen našich de-
viatakov, ale spomínané testovanie absolvujú 
všetci žiaci deviateho ročníka na každej škole 
na Slovensku. Výsledky testovania – percen-
tuálna úspešnosť – bude rozhodujúcim číslom 
pre každého jedného z nich. Zapisuje sa totiž 
do prihlášky na strednú školu a na základe 
toho sa bude rozhodovať o tom, či ho čakajú 
prijímacie pohovory alebo bude prijatý bez 
nich. Na to je však potrebné zvládnuť testy na 
viac ako 90 %. 
Decká mali možnosť pripravovať sa na testo-
vanie v škole. Vyučovanie slovenčiny mali po-
silnené o jednu vyučovaciu hodinu týždenne. 
Matematiku mohli trénovať každú stredu po 
vyučovaní. Mnohí sa k prípravám postavi-
li zodpovedne. Aj keď by možno radšej boli 
niekde inde a robili niečo, čo im je milšie  
a zaujímavejšie, prekonali sa a pracovali. A ve-
rím tomu, že ich snaha sa im vráti v podobe 
dobrých výsledkov. Škoda, že takýto prístup  
a pocit zodpovednosti mali len niektorí 
z nich... 
Výsledky testovania by mali byť zverejnené na 
webe začiatkom apríla a v papierovej podobe 
by sme ich mali dostať do školy ešte pred Veľ-
kou nocou. 
Podľa toho, ako sa po testoch vyjadrili deviata-
ci – matematika sa im zdala ľahšia ako sloven-
čina, ale možno je to naozaj len prvý dojem. 
Uvidíme... Bárs by ich výsledky boli čo najlep-
šie.

HD

Deviataci absolvovali 
svoju prvú veľkú skúšku

Začarovaní 
smiechom

Posledný deň pred vianočnými prázdnina-
mi na nás čakalo milé prekvapenie. Zavítal  
k nám kúzelník! Možno sa niektorí nádejali, že 
by mohol odčarovať školu, ale nestalo sa. Na-
miesto toho stváral také kúsky, že sme chvíľami 
pozerali s otvorenými ústami a rozmýšľali sme, 
ako to dokázal a o chvíľu sme sa tak smiali, až 
nám tiekli slzy. Náladu spravil perfektnú! Aj čas 
pri jeho kúzelníckych trikoch ubehol akosi veľ-
mi rýchlo. Škoda, že nezostal dlhšie. Tak snáď 
zas niekedy...                        HD

    Veselo na javisku

    Dvaja šoumeni


